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ICV demana a l'Ajuntament que faci ús de la banca ètica

ICV-EUiA demana a l'Ajuntament que obri els seus comptes a
entitats financeres ètiques i que les utilitzi per canalitzar les
nòmines del personal consistorial. Les banques ètiques no
admeten diners si no provenen d'un origen net i promouen el
finançament a desocupats i projectes educatius i ecològics. 

El número 14 de la llista del grup municipal i membre del patronat de la Universitat Internacional de la Pau
(Unipau), Narcís Sánchez, ha demanat en roda de premsa aquest dimarts que l'Ajuntament faci ús de la banca
ètica i que difongui i promogui els beneficis d'aquest tipus d'entitats financeres.

Narcís Sánchez: L'Ajuntament ha de donar a conèixer la banca ètica , promocionar-la i fer-ne ús.

El cap de llista d'ICV-EUiA, Joan Calderon, ha demanat a la ciutadania que faci ús d'aquestes banques per
posar fi a l'economia especulativa.

Joan Calderon: En un moment com l'actual, amb la crisi econòmica, cal que la ciutadania faci un pas
endavant cap a les finances ètiques.

Segons Sánchez, alguns ajuntaments de Catalunya ja fan ús d'aquest tipus d'entitats financeres, com el de
Sabadell, el de Manresa i el del Prat del Llobregat. Alguns dels bancs més populars són Triodos, Fiare,
Oikocrèdit i Coop 57.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/eleccions2011/62400.html
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